

# Inquiry Request Form-Demande d'enquête

For the crimes committed during the Chimerical and orchestrated pandemic. Where there have been multiple situations observed, experienced, and which are still active daily. Let us be the eyes, the hands, and the voice of those who have endured and suffered in silence, in fear, in torture, in death, in suicides as it is, in Nursing Homes and in Indigenous Reserves and others ... For all those victims of crimes against humanity in Canada. (Genocide, ethnocide, slavery, biological weapons, propaganda, stolen territories, sterilization, murder, deportation, victims of permanent side effects etc.... Retaining here, the importance that it is possible for us to obtain justice for these illegal acts, and crimes, committed against living humans and which continues to be perpetrated against humanity in Canada.

Pour les crimes commis lors de la pandémie Chimérique et orchestré. Ou il y a eu des multiples situations, constatées, vécus, et qui sont toujours actives au quotidien. Soyons les yeux, les mains et la voix de ceux qui ont subis, souffert en silence, dans la peur, dans la torture, dans la mort, dans les suicides tel qu'il est dans les CHSLD, dans les réserves autochtones et autres ... Pour toutes ces victimes de crime contre l'humanité au Canada. (Génocide, ethnocide, esclave, armes biologiques, propagande, vols de territoires, stérilisation, meurtre, déportation, victimes d'effets secondaires permanents etc... Retenant ici l'importance qu'il nous est possible d'obtenir justice pour ses actes, ses crimes, illégaux commis envers les êtres vivants et furent perpétrés contre l'humanité à ce jour.

Name in block letters - Nom en lettres Moulees	Signature	Province and Date